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 Protokół nr 2/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 6 grudnia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu 

Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 

2018. 
 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie 

powierzona realizacja  zadania publicznego Powiatu Nowomiejskiego  w 2019 r. z 

zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

Stanowi on załącznik nr 2.       

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem indywidualnego 

nauczania dla uczennicy II klasy Technikum Ekonomicznego. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2018-2034 ze zmianami po korekcie. 

Pani Skarbnik poinformowała, że korekta WPF i budżetu spowodowana jest decyzją Wojewody 

z dnia 29 listopada w sprawie dotacji w wysokości 24 000 zł dla Domu Pomocy Społecznej w 

Grodzicznie z przeznaczeniem na modernizację istniejącej instalacji elektrycznej. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu: Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2018r. 

ze zmianami po korekcie. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu: Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią Komisji 

Budżetowej w sprawie projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2019r. wraz z 

Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019-2034.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna. 

 

Opinia Komisji Budżetowej stanowi załącznik nr 3. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej projektu budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 2019 w części dotyczącej 

spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem publicznym. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Nowomiejskiego jest również pozytywna. 

 

Uchwała Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 4. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska Zarządu w sprawie 

opinii i wniosków: Regionalnej Izby Obrachunkowej, Komisji Budżetowej Rady Powiatu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał stanowisko Zarządu, które stanowi załącznik nr 5. Zapytał Członków 

Zarządu czy przychylają się do przedstawionego stanowiska. 

Członkowie Zarządu przychylili się do przedstawionego stanowiska. Za przedstawionym 

stanowiskiem głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2018. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie powierzona realizacja  zadania publicznego 

Powiatu Nowomiejskiego  w 2019 r. z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

/na posiedzenie wszedł pan M. Buliński/ 

Pani Haska poinformowała, że na realizację zdania wpłynęły trzy oferty. Dodała, że 

posiedzenie komisji konkursowej odbyło się 3 grudnia. Dwie oferty nie spełniały wymogów 

formalnych. Wyjaśniła, że jeden z oferentów zawęził listę odbiorców usługi tzn. organizacja 

uwzględniła zapisy z poprzedniej ustawy dotyczącej pomocy prawnej. Pani Haska nadmieniła, 

że zgodnie z aktualnymi przepisami z pomocy prawnej może skorzystać każda osoba fizyczna, 

która złoży oświadczenie, iż nie stać ją na odpłatne poradnictwo prawne. Dodała, że to samo 

stowarzyszenie w ofercie zaproponowało nieodpłatne poradnictwo obywatelskie, natomiast nie 

dołączyli do oferty umowy na świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego z osobą, 

która miałaby tego poradnictwa udzielać. Ponadto drugi oferent nie dołączył jednego z 

wymaganych załączników do oferty. W związku z powyższym pozostała tylko jedna oferta 

spełniająca wymogi formalne tj. Zaborskiego Towarzystwa Naukowego z Brus.  

Pani Łątkowska zapytała na jakiej podstawie będzie udzielane poradnictwo prawne osobom 

zainteresowanym. 

Pani Haska odpowiedziała, że osoba będzie składała oświadczenie, iż  nie jest w stanie ponieść 

kosztów poradnictwa prawnego i na tej podstawie radca prawny będzie udzielał porady. 

Dodała, że jest dużo zmian w ustawie dotyczącej pomocy prawnej m.in. Starosta będzie miał 

obowiązek rejestrowania porad prawnych tzn. osoby będą się rejestrowały telefonicznie i będą 

umawiane na konkretną godzinę. Ponadto w Starostwie prowadzona będzie rejestracja z całego 

powiatu tj. z wszystkich punktów nieodpłatnej pomocy prawnej w powiecie.   

Pani Sekretarz poinformowała, że pan Starosta będzie miał możliwość przedłużenia dyżurów 

radców prawnych do pięciu godzin dziennie jeżeli zaistnieje taka potrzeba.   

 

Protokół z komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                    


